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LG chce przenieść całą produkcję telewizorów do
Mławy. Burmistrz i radni wspierają starania firmy
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Firma LG Electronics chce przenieść całą produkcję telewizorów do Mławy. To duża
szansa dla naszego miasta. Radni podczas ostatniej sesji jednogłośnie poparli
inicjatywę wystosowania do lokalnych samorządowców apelu o poparcie starań
władz LG.

Jak informował obecnych na wtorkowej sesji rady miasta burmistrz Sławomir
Kowalewski, obecnie LG produkuje telewizory w Mławie i Kobierzycach. Władze firmy
planują jednak całą tę produkcję przenieść wyłącznie do naszego miasta. – Dla nas
to bardzo dobra wiadomość – podkreślał burmistrz. Podjął też już działania, aby firmę
w jej staraniach wesprzeć.

19 kwietnia br. burmistrz wraz z prezesem LG spotkali się z wicepremierem
Mateuszem Morawieckim – ministrem rozwoju. – Uzyskaliśmy podczas rozmowy
wstępną akceptację – powiedział na sesji Sławomir Kowalewski. Zwrócił się też z
prośbą do miejskich radnych o przyjęcie apelu popierającego starania LG. Ci zaś na
sesji 31 maja jednogłośnie przyjęli przygotowany dokument. Podobną prośbę
burmistrz skierował do wójtów gmin powiatu mławskiego. – Liczę, że przyjęty apel
pomoże firmie LG, która będzie dalej prężnie rozwijać się w Mławie – nie ukrywał
Sławomir Kowalewski.

Mławski zakład LG już jest największą fabryką telewizorów w Europie, a dalszy jego
rozwój oznacza jeszcze większy prestiż naszego miasta na arenie międzynarodowej.
Lokalnie zaś to przede wszystkim perspektywa utrzymania obecnych miejsc pracy
oraz utworzenia kolejnych.
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 Apel przyjęty przez Radę Miasta Mława:

 

APEL

Rady Miasta Mława

z dnia 31 maja 2016 roku



w sprawie wsparcia starań kierownictwa firmy LG Electronics Mława w
kierunku restrukturyzacji produkcji telewizorów i skoncentrowania jej w
Mławie

Na podstawie § 18 ust. 4 pkt. 3 Załącznika do Uchwały nr XXIX/299/2013 Rady
Miasta Mława z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Mława,
Rada Miasta Mława podejmuje opinię następującej treści:

§ 1

W imieniu samorządu Miasta Mława zwracamy się do Pana Wicepremiera Mateusza
Morawieckiego, Ministra Rozwoju, z wielką prośbą o wsparcie starań kierownictwa
firmy LG Electronics w kierunku restrukturyzacji produkcji telewizorów w taki sposób,
ażeby ta produkcja została skoncentrowana w Mławie, natomiast produkcja
artykułów AGD we Wrocławiu. 

Jesteśmy przekonani, że taka organizacja produkcji będzie niezwykle korzystna dla
naszego miasta, subregionu oraz polskiej gospodarki. Prosimy o pozytywne
rozpatrzenie wniosku kierownictwa LG Electronics w Mławie do Ministra Rozwoju z
dnia 19 kwietnia br.  Propozycja zawarta w tym piśmie jest wysoce społecznie
uzasadniona. 

 Dla naszego miasta oraz regionu Północnego Mazowsza działalność oraz dalszy
rozwój firmy LG Electronics Mława to podstawa egzystencji tysięcy mieszkańców. 
Ewentualny brak porozumienia w tej sprawie mógłby doprowadzić do
katastrofalnych skutków społecznych i ekonomicznych.

§ 2

Zobowiązuje się Burmistrza Miasta Mława do przesłania apelu do Wicepremiera,
Ministra Rozwoju, Pana Mateusza Morawieckiego.

§ 3

Apel wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Leszek Ośliźlok

Przewodniczący

Rady Miasta Mława
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